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Dagsorden                Referat 

Generalforsamling 
30.03.2023 kl. 18.30 på 
Haderslevhus 
 

Formanden, Hans V. Bang, bød velkommen til generalforsamlingen. 
I alt 79 medlemmer deltog. 
 

Pkt 1. Valg af dirigent Bestyrelsen indstillede Jørn Andersen som dirigent. Der var ikke 
forslag til andre, og han blev valgt. 
Jørn Andersen takkede for valget og konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 

Pkt. 2. Fremlæggelse og 
godkendelse af 
beretning for 
foreningens virksomhed 
fra januar 2022 til januar 
2023 ved formanden 

Efter forsamlingen havde sunget Den blå anemone fremlagde 
Hans Bang sin årsberetning. 
Der var ikke kommentarer til beretningen, der kan ses på foreningens 
hjemmeside: haderslevkunstforening.dk 
 
Beretningen blev således godkendt. 
 
 

Pkt. 3. Aflæggelse og 
godkendelse af regnskab 
2022 ved kasserer 
Carsten Moos og revisor 
Henning Christoffersen 

Kassereren startede sit indlæg med at sige, at det jo ikke er 
meningen, at foreningen skal tjene penge, men at det ville have 
været sjovere at skulle fremlægge et regnskab, der gik i nul eller 
måske bare havde et lille overskud i stedet for et underskud. 
Der er påtegning fra både bestyrelsen og den interne revisor Henning 
Christoffersen om, at resultatet er utilfredsstillende, og at 
foreningens fortsatte virke derfor kan være truet. 
Årsagerne til underskuddet er et stagnerende medlemstal, 
øgede udgifter til varme og el, netsvindel og herudover almindelige 
prisstigninger. Det samlede resultat udviser et underskud på kr. 
47.611,96. 
 
Balancen: 
Der er samlede likvider på kr. 280.805,61. Egenkapitalen er på kr. 
82.255,42. Der er tilgodehavender for kr. 35.500,-. 
Skyldige poster er revisionsudgifter, forud modtaget tilskud og 
forudbetalte medlemskontingenter. 
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Anker Bay Pedersen forespurgte om, hvordan det forholdt sig med 
kontoen ”Kunstvenner/sponsorkontoen”. Er den bundet til noget 
bestemt? 
 
Kasserer Carsten Moos svarede, at kontoen oprindeligt var tænkt som 
en opsparing til etablering af et loft til kip i Kunstforeningens 
nederste udstillingslokale, men at Kunstforeningen kan råde over 
beløbet til andre formål. 
 
Hans Bang tilføjede, at beløbet også kan bruges til indvendig 
vedligeholdelse og anskaffelser til brug i Kunsthuset. Der er fx indkøbt 
et TV til visning af kunstfilm, præsentationer af kunstnere osv. 
Anker Bay Pedersen takkede for svar. 
 
Ingen stemte imod regnskabet, og ingen der undlod at stemme. 
Regnskabet er således godkendt. 
 

Pkt. 4. Forelæggelse og 
godkendelse af budget 
for 2023 samt 
fastsættelse af 
kontingent ved 
kassereren. 
Bestyrelsen foreslår 
uændret kontingent 
 

Der budgetteres med et underskud for det kommende år på ca. kr. 
12.750. 
Et medlem spurgte til kontingentets størrelse, og kassereren 
redegjorde for dette. 
 
Ingen stemte imod budgettet og forslaget om uændret kontingent.  
Ingen undlod at stemme, og budgettet er enstemmigt godkendt. 

Pkt. 5. Indkomne forslag 
 

Der er ikke indkommet forslag. 

Pkt. 6. Valg af 
bestyrelsesmedlemmer 
iht. vedtægterne 

1. Nyvalg af 3-4 bestyrelsesmedlemmer.  På valg er: 
 
Hanne Christiansen – modtager genvalg 
Anni Rindum – ønsker ikke genvalg 
Hans V. Bang – ønsker ikke genvalg 
Nina Søndergaard Stortz - fratræder 

 
Bestyrelsen indstiller følgende til valg: 
Alice Juul 
Uffe Gram 
Anette Strøm 
Annemette Hoier 
Lizza Kristensen 
 
Alle for en 2-årig periode. 
 



3 
 

Hanne Christiansen, Alice Juul, Uffe Gram, Annemette Hoier, Anette 
Strøm og Lizza Kristensen blev enstemmigt valgt. 
Bestyrelsen består således nu af 8 medlemmer. 
 
2. Valg af 1-3 suppleanter: 
Tove Sørensen – modtager genvalg 
Jeppe Vinum – modtager genvalg 
Helle Stub Holmgaard – ønsker ikke genvalg 
 
Bestyrelsen indstiller følgende til valg: 
Tove Sørensen 
Jeppe Vinum 
Hans V. Bang 
Anni Rindum 
 
Normalt kan der kun vælges 3 suppleanter, men idet foreningen har 
brug for tilførsel af arbejdskraft og dermed stabilitet i arbejdet, 
opfordrede dirigent Jørn Andersen generalforsamlingen til at 
stemme for, at de 4 indstillede blev valgt. 
Dette blev enstemmigt vedtaget af alle medlemmer, og suppleanter 
er fremadrettet Tove Sørensen, Jeppe Vinum, Hans V. Bang og Anni 
Rindum. 
 
Alle for en etårig periode. 
 
3. Valg af revisor: 
Henning Christoffersen – modtager genvalg 
 
Valg af 1 revisorsuppleant: 
Vakant 
 
Henning Christoffersen valgtes enstemmigt som revisor, og 
suppleantposten fortsættes værende vakant. 
 
 

Pkt. 7. Eventuelt Hanne Christiansen takkede Hans V. Bang og og Anni Rindum for 
deres indsats i foreningen. 
 
Herefter blev medlemmerne opfordret til at komme med deres bud 
på, hvad de ønsker af foreningen i fremtiden, og hvilke muligheder de 
ser for, at foreningen kan hverve flere medlemmer. 
Snakken blev foretaget i grupper ved bordene og nedskrevet til videre 
brug i bestyrelsen. 
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Medlem Egon Sørensen bemærkede, at han så det som en mangel, at 
regnskabet ikke lå udskrevet til medlemmerne. Kassereren kunne 
oplyse, at regnskabet var udskrevet, men ved en fejl ikke lagt frem på 
bordene. Medlemmerne fik herefter udleveret regnskabet. 
 
Anni Rindum takkede vagterne for deres indsats. 
 
Dirigent Jørn Andersen takkede for god ro og orden. 
 

 
Generalforsamlingen sluttede kl. 20.05. 
Referent: Marianne Enggaard Moos. 
 
Referatet godkendt: 
 
 
 
 
Jørn Andersen 
Dirigent 
 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
 
 
 
 
 
Hans v. Bang    Anni Rindum 
 
 
 
 
 
 
Hanne Christiansen   Carsten Moos 
 
 
 
 
 
 
Nina Søndergaard Stortz   Marianne Enggaard Moos 


